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Jõhvis                    26. mail 2021

Koosoleku algus kell 16.00;
                  lõpp  kell 17.00.

Kohal  olid  vt.  kvoorumi  leht,   abivallavanem Evelyn  Danilov,  Jõhvi  Spordikooli  direktori  k.t
Jevgeni Fedorenko ja spordikooli treener Viktor Predbannikov.

Koosolekut juhatas spordikomisjoni esimees Allan Mänd, protokollis volikogu kantselei juhataja
Maire Lumiste.

PÄEVAKORD:
1. Inventari soetamine valmivale staadionile

Ettekandja: komisjoni esimees Allan Mänd. Augustis valmib spordikooli staadion, puudub inventar.
On esitatud nimekiri vajaminevast inventarist. Tekitame täna arutelu, kas kõike on vaja, kas 
koheselt või võib ajapikku soetada jne.
Jevgeni Frdorenko: spordikooli poolt on esitataud taotlus inventari soetamiseks. Nimekirjas on 
välja toodud inventar, mis polnud programmist rahastamiseks abikõlbulik. Jagatud on kaheks, 
võistlusinventar ja treening inventar. Treeneritega on läbi arutatud.
Kõik on vajalik, mis on nimekirjas välja toodud.  Võiksime siis vastavalt rahalistele võimalustele 
midagi jätta tulevasse aastasse. Kindlasti on vajalik osta tänavu võistlusinventar, äkki siis treening 
inventar jätta tulevasse aastasse?
Elektrooniline süsteem on kallis, selle võib jätta tulevasse aastasse.
Täna on kergejõustiku treenereid spordikoolis neli ja lapsi üle 100. Loodame, et lisandub veelgi.
Inventar on kallis, kuid vajalik. Räägime ikka vabariiklikest võistlustest, mida plaanime hakata 
korraldama. Treenerid on selleks valmis.
Mingid vahendid treenimiseks on olemas.
Allan Mänd: treening inventar moodustab  üldisest inventari maksumusest 10-12 000 eurot, pole 
mõtet eraldi käsitleda.
Jevgeni Feedorenko: oleks hea, kui lapsed saavad treenimiseks korraliku inventari.
Elektroonikat võib võistluste jaoks eraldi tellida.
Viktor Predbannikov: ei ole kvalifitseeritud kohtunikke, peame Tallinnast sisse ostma. Eile olid just 
võistlused, tellisime kohtunikud koos elektroonikaga (300.00 eurot).
Allan Mänd: äkki tulebki siis odavam sisse osta?
Viktor Predbannikov: võib tekkida probleem, et kohtunikule ei sobi meile vajalik  päev.
Aivar Surva: pooldan, et kui investeerida, siis kõik vajalik, mitte hakata jupitama.
Allan Mänd: kui saab valmis, siis on Ida-Virumaa ainuke staadion. Pooldan samuti, et osta kogu 
inventar korraga.
Jevgeni Fedorenko: plaanis oli müüa vana buss ja kavas oli ka jõusaali laiendus, milleks on 
eelarvesse raha arvestataud.  Tänavu jõusaali ei laienda, võib selle raha ära kasutada. Teha eelarve 
siseselt muudatus.
Aivar Surva: uue jõusaali projekti pole olemas.
Allan Mänd: teeme siis ettepaneku ringi tõsta jõusaali inventar 60 000 eurot – staadioni inventariks.
Kuidas on lood liigutatavate korvpallirõngaste ostuga Vene Põhikooli staadionile, on vallvalituss 
sellega tegelenud?
Evelyn Danilov: Maria tegeles, ta on sel nädalal puhkusel.



Jevgeni Fedorenko: Maria saatis hinnapakkumised mulle, pole jõudnud tegeleda.
Allan Mänd: teeme siis ettepaneku sealt rahast võtta  3000 eurot kahe liigutatava korvpallirõnga 
jaoks. Komisjoniliikimed toetasid ettepanekut.

Allan Mänd: räägime ka teistest spordiobjektidest.
- terviserada Jõhvi pargis. Olete küsinud 15 000 eurot multši jaoks. 
Jevgeni Fedorenko:  rääkisin ehitajaga, see on ligikaudne arvestus, pikkus 1,5 km, laius 3 meetrit. 
Kaarel Kuznetsov: olemasoleva valgustusega seal joosta küll ei saa.
Jevgeni  Fedorenko:  mingi  valgustus  on,  valgustus  on  seotud  pargi  prohjektiga,  mis  on  hetkel
pooleli.
Kaarel Kuznetsov: arusaamatuks jääb, miks on parki nii palju  asfaltteid tehtud ja raha asfaltisse
maetud, aga terviserada ei suudeta korda teha.
Allan Mänd: vallavalitsus on juhindunud olemasolevast projektist.
Kaarel Kuznetsov: tuleb paigaldada märgid, et koertega ei tohi terviserajal jalutada.
Jevgeni Fedorenko: terviserada ei ole spordikoolile üle antud. Sama ka jõulinnakud.  Peaks siis üle
antama, et oleks haldaja ja siis ka vastutaja.
Discgolfi väljak vangla juures on üle antud Alutagusele, midagi on seal hooldatud, Edu on küll
hooldamta. Mõlemad rajatised olen kandnud spordiregistrisse.
Allan Mänd: tee palun nimekiri, mis on spordikoolile üle antud ja mis võiks siis veel üle anda, et
oleks üks vastutaja ja järelevalve.

- Vene Põhikooli staadioni tribüünid
Jevgeni  Fedorenko:  staadionil  puuduvad  istekohad  pealtvaatajatele.  On  olemas  42  kohalised
teisaldatavad pingid. Arvan, et sellest peaks piisama.

Arutelu  tulemusena  kiitsid  komisjoniliikmed  teisaldatavate  pinkite  soetamise  mõistlikuks  ja
toetasid ettepanekut.

- UV kiirgus basseinis
Jevgenei Fedorenko: Jõhvi Põhikooli ujula on nii vana, et sinna pole mõtet investeerida, pigem
vähendada seal koormust.
Spordikooli  ujumisosakond  oleks  Vene  Põhikoolis,  vaja  oleks  paigutada  sinna  UV lamp,  mis
vähendab kloori vajadust.
Iga kuu keskkonnainspektsioon võtab proovi. Puhastussüsteemis on süsi ja liiv. Meister ütles, et
vajadust  söe  järele  ei  ole.  Vahetades  liiva  jagub  10.  aastaks.  See  parandaks  ka  ventilatsiooni
süsteemi.
Allan Mänd: kas Vene Põhikooli ujula kannatab koormuse suurendamist, just aegade osas?.
Jevgeni Fedorenko: 15.00-19.30-ni  on väikesed lapsed, kolm treenerit.
Nt võiks 5 Eesti koondise last üle viia Kohtla-Järve ujulasse.
Kui vahetame filtrisüsteemi ja paneme UV lambi, on parem just väikestele lastele.
Stardipukid on hetkel betoonist ja väga kõrged, vajaksid samuti vahetamist.
Linnakodanikel on võimalus käia ujumas alates 19.30-st kuni 22.00-ni.
Aivar Surva: ega aegu juurde ei saa, lihtsalt tuleb töö ringi korraldada.
Jevgeni Fedorenko: praegu treenerid käivad kahe ujula vahet. Väikestele on kell 18.30 juba liiga
hilja.
Allan Mänd: UV lamp vähendab ka bekteritaseme riski.

Arutelu  tulemusena  kiitsid  komisjoniliikmed  UV  lampide  vajaduse  mõistlikuks  ja  toetasid
ettepanekut.

Murutraktorite ost



Jevgeni Fedorenko: kui valmib veel üks staadion, on vaja nädalas kaks korda niita. Olemasolev
muruniiduk ei kõlba, vajalik osta uus.
Allan Mänd: valmib uus jalgpallihall, saab siis ka seal kasutada?
Jevgenei Fedorenko: jah. Vaja on osta  maastikusõiduk, mõeldud ka kunstmuru jaoks. Võimalik
teha talvel suusarada.
Allan Mänd: kas siis on kõik hooldused rahuldatud ja inventar veetud? Kui on vajalik, tuleb ära
osta. Tähtis, et otsus oleks läbimõeldud ja lõplik, et mõne aasta pärast ei tekiks jälle probleem, et
midagi on vaja osta.
Jevgeni Fedorenko: see on hetkel minu nägemus.
Allan Mänd: ost toimub liisingusse?
Jevgeni Fedorenko: jah.
Aivar Surva: mina arvan küll, et sisehalli on veel täiendavat tehnikat vaja osta.
Allan Mänd: halliga seonduvat arutame järgmisel koosolekul.

O t s u s t a t i: komisjoniliikmed toetavad spordikooli lisaeelarve taotlust, vallavalitsusel esitada
eelnõu juunikuu volikogusse.

Allan Mänd
juhataja Maire Lumiste

protokollija
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